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ZÁPIS Z USTAVUJÍCÍHO ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 
DNE 9. PROSINCE 2019 

pro funkční období 9. 12. 2019 až 8. 12. 2022 
 
Přítomni dle abecedního pořadí (12): 
MgA. Lucie Abou, prof. PhDr. Václav Cejpek, BcA. Stanislav Čaban, MgA. BcA et 
BcA. Martin Hroch, Ph.D., prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D., Katarína Kandriková, doc. 
MgA. Roman Novozámský, Mgr. Petr Svozílek, doc. Ing.MgA. Lucie Šilerová, Filip 
Urban, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. MgA. Michal Zetel, Ph.D.  
 
Hosté:  
prof. Mgr. Petr Oslzlý (rektor JAMU), doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF), JUDr. 
Lenka Valová (kvestorka JAMU), schůzi řídila doc. PhDr. Květoslava Horáčková, 
Ph.D.  
 
PROGRAM ZASEDÁNÍ 

1. Zahájení 
2. Volba předsedy, místopředsedy a tajemníka AS JAMU 
3. Různé 

 
1. ZAHÁJENÍ 

Květoslava Horáčková přivítala přítomné senátory a hosty. Konstatovala, že 
zasedání AS bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS JAMU, a prohlásila 
senát za usnášeníschopný, dále představila program zasedání AS JAMU a 
seznámila přítomné s pravidly volby vedení senátu. 
 

2. VOLBA PŘEDSEDY AS JAMU 
Z navržených kandidátů přijal kandidaturu pouze doc. MgA. Roman 
Novozámský. 
V tajné volbě byl 12 hlasy zvolen předsedou AS JAMU doc. MgA Roman 
Novozámský. 

 
3. VOLBA MÍSTOPŘEDSEDY AS JAMU 

Z navržených kandidátů přijali kandidaturu MgA. Lucie Abou a BcA. Stanislav 
Čaban. V tajné volbě byla 7 hlasy zvolena místopředsedkyní AS JAMU MgA. 
Lucie Abou. 
 

4. VOLBA TAJEMNÍKA  AS JAMU 
Z navržených kandidátů přijali kandidaturu prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D., a 
doc. MgA. Michal Zetel, Ph.D. V tajné volbě byl 8 hlasy zvolen tajemníkem 
AS JAMU  prof. MgA. Jan Jiraský. 
 

VOLEBNÍ LÍSTKY JSOU PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU. 
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5. RŮZNÉ 
• Květoslava Horáčková poblahopřála zvoleným členům vedení AS JAMU a 

seznámila nový AS JAMU s nejbližšími úkoly, které budou na programu AS 
JAMU. Je zapotřebí schválit náhradníka delegáta za studenty do RVŠ. 

• Květoslava Horáčková odstoupila ze sněmu RVŠ a doporučila AS JAMU, 
aby za ni jako nového člena delegoval předsedu AS JAMU. 

• Dále upozornila na to, že je vhodné, aby se předseda AS JAMU zapojil do 
Fóra předsedů akademických senátů. 

• V diskusi vznesli někteří členové AS JAMU dotaz, zda by mohla být senátu 
přidělena administrativní pracovnice, která by vytvářela zápisy. Je potřeba 
dále specifikovat a dořešit. 

• Termíny zasedání AS JAMU budou stanoveny podle preferencí senátorek a 
senátorů. Paní kvestorka upozornila, že vzhledem k administrativním 
procesům se jeví jako vhodný 3. týden v měsíci. 

 
 

 
 
 

Zápis vypracovala  
Květoslava Horáčková 
Verifikoval: 
Roman Novozámský 


